AWARD CITATION

Surname, name and middle name MOISEEV VLADIMIR EGOROVICH 1.

Rank 2. Colonel Ж-638461

Position and unit 3. Adviser to the head of the rear area of the Airforce and

Air Defence troops in the Republic Afghanistan since 25

February 1988.

is recommended for order "RED STAR"

"FOR SERVICE TO THE HOMELAND IN THE ARMED FORCES OF THE USSR" III CLASS.

Birth place and year 4. 1946, sovkhoz №16, Moskalensky district, Omsk region.

Nationality 5. Russian

Party membership 6. CPSU member since 1966

Participation in the in defence of USSR (where, when) 7.

None

Wounds and contusions 8. None

In military service since 9. 29.07.1963, drafted by Moskalensky district military

commissariat, Omsk region.

Previous state awards None

Home address 11. Town Minsk, Miroshnichenko str. 16, block 2, app. 52.

12. I. Brief and specific description of the personal feat or merits

He has been stationed in the Republic Afghanistan since February 1988. He is well educated, highly professionally trained officer. He provides constant support to his liaisons in improving flow of supplies and technical support to sustain combat aviation operation. He conducts constant efficient audit and governance of construction activities building military barracks, officer quarters, and reconstructing airfields. There has been raised 52 airplane shelters, storage depots with total capacity of 1000 tons, an ammunition depot with capacity of 100 railway wagons, which all allowed to stock supplies for 6 months of operations for the airforce. On 29 July 1988, under intensive enemy mortar and rocket fire at the Kandahar airbase, he commanded unloading of ammunitions and equipment and firefighting activities. During 12-20 August 1988, during enemy fire attack at the Bagram air base, he organised relocation and protection of the aircrafts, its guarding and security, which prevented damage to the aircrafts. He is morally reliable. He executes his military and international duty with honour and dignity. He properly understands the policy of the Communist party USSR and The Soviet governments.

CONCLUSION: For successful execution of his mission for providing international help to the Republic Afghanistan, he deserves to be bestowed with order "FOR SERVICE TO THE HOMELAND IN THE ARMED FORCES OF THE USSR" III CLASS.

> Chief military adviser in the Republic Afghanistan Col. General signature /M. SODKOV/

12 January 1989



Conclusion of the superiors

He deserves order "FOR SERVICE TO THE HOMELAND IN THE ARMED FORCES OF THE USSR" III CLASS.

Head of the 10th main directorate of the General Staff Col. General signature /E. KONDAKOV/

03 March 1989

The data provided above in the points 1-11 is in accordance to the personal file.

Senior officer of the personnel department of military unit 44708 signature 10 March 1989



(OB:	наградной лист
B BC CCCEn	1. фамилия, имя, отчество — МОИСЕЕВ Вланимир Егорович — 197 2. Воинское звание, личный номер (для офицеров) — полковник —638461
ganne	3. Должность <u>СОВетник начальника тыла ВВС и ПВО</u> (по действительному наименованию воинской части,
B. Konnara	в Республике Афганистан с "25 ° фовраля 1988 г. 4. Год и место рождения: 1946 г. совхоз № 16 Москаленского района Омской обл.
	5. Национальность <u>русский</u> 6. Партийность <u>член КПСС с 1966г.</u> 7. Участие в боевых действиях по защите СССР (когда, где) <u>не участвовал</u>
	8. Ранения, контузии НӨ ИМӨӨТ
(когда и где получены)	
N	9. В Вооруженных Силах СССР с "29 июля 19 63г., призван Москаленским РВК Омской обл. (наименование военного комиссариата)
	10. Какими государственными наградами награжден ранее НО награждался
	(ордена, медали СССР, за исключением юбилейных, дата последнего награждения)
	11. Домашний адрес представляемого к награждению или его семьи
, MARKET .	_г.Минск, Мирошниченко, 16, кори.2. кв. 52
Bedrosen Bandaria	12. Заслуги, за которые представляется к награждению: В Республике Айганистан С февраля 1988 года. Грамотный, внеоконодготовленный в профессиональном отношении офицер. Оказнвает постоянную помощь подсоветным в улучшении обеспечения боевых действий авиации материально-техническими средствами. Осуществляет постоянный контроль и руководство строительством казарменно-жилишного фонда и реконструкции аэродромог. Построено 52 укрытия иля авиационной техники, склады емкостью 1000 тоны, склад боенрипасов на 100 вагоног, что нозволяет создать запасы для работы авиации на 6 месяцев. 29.7.86 г. в условиях сильного обстрела аэродрома Кандагар противником из минометов и РС руководил разгрузкой боепринасов, материальных средств и тушением пожара. С 12 по 20.8.88 г. при обстрелах аэродрома Баграм организовал рассредоточение авиатехники, ее охрану и оборону, что предотвратило повреждение самолетов. Морально устойчив. Свой воинский и интернациональный долг выполняет с достоинством и честью. Политику КПСС и Советского правительства понимает правильно.
HMEHOBBUHE HATPALE	Вывод: За успенное выполнение задания по оказанию интернациональной псмощи Республике Аўганистан достонн награждения орденом "За службу Родине в ВС СССР" II степени.
	ГЛАВНЫ ВОЕННЫ СОВЕТНИК В РЕСПУБЛИКЕ АБГАНИСТАН ТЕНЕРАЛ-ПОЛКОВНИК М.СОПКОВ Должность, воинское звание, фамилия, подпись командира
	М. П. (начальника), представляющего к награждению
	12 января 19 89 г.

TONE ROBBASTAR		
OT S DUMAN LIAME DE	Wor	
ЗАКЛЮЧЕНИЕ СТАРШИХ НАЧАЛЬНИКОВ:		
Достоин награждения орденом "ЗА СЛУЖБУ РОДИНЕ В ВС СССР"		
начальник 10 главного управления генерального штаба		
генерал-полковник усл	ejasto !	
CONTRACTOR OTOTO NO TO	Three or and the same	
" 3 " марта 1989г.	Е. Кондана	
	in the management of the state	
SERCIFIERS RUS SERVING COOP (KORIUR, TAN) HO PERCENDENT.	Aliesco a sensitive a	
He HMeer		
(Comprised that we design)	MEY Judy aunders &	
Series Cocor a . SI - BRIVERS		
M PEK CMCKOR OCK.	MNOHOREMOON -	
волицивання пережесь инже в вапракция инжестви	10. K	
the state of	_	
	11. Дс	
	Moc	
O RESIDERAL PROPERTY AND A CONTRACT OF THE PROPERTY OF THE PRO	12. 3ac	
mitology a well 12 too for second to the second of the sec	POUR	
	Telic,	
The state of the s	III B	
	Cosen Cosen	
Данные п.п. 1-11 соответст- Указом Прези вуют данным документов пер- СССР от ""	диума Верховного Совета	
сонального учета личного сос- награжден	D Res	
тава Старший офицер отдела кадров войсковой часту 44708 (наим	енование награды)	
(19 Metal Boulders & 29	aot:	
звание, подпись)	0 000	
4 в. т Зак, 205-85 г.	MI	
Egyptit 1	up ABA 30 MM. T.	
5162!		